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POVELJA 

Vukovaru najviše
državno priznanje
VUKOVAR � Stožer Saveza udru�
ga dragovoljaca HOS�a (SU�
DHOS) predložio je da se Vuko�
varu za nemjerljiv doprinos u
Domovinskom ratu dodijeli naj�
više državno priznanje � Povelja
Republike Hrvatske. Taj prijedlog
SUDHOS će uputiti hrvatskom
predsjedniku Stjepanu Mesiću.
Tako�er, Stožer SUDHOS�a po�
krenuo je inicijativu za gradnju
spomen�obilježja za vukovarsku
djecu poginulu u Domovinskom
ratu. Prema dosad prikupljenim
podacima, tijekom agresije na
Vukovar poginulo je oko 50 dje�
ce. [G. Č.]

POLICIJA 

Stigao 51 novi
automobil 
SLAVONSKI BROD � Raj za oči
brodskih policajaca, ali i načelni�
ka još četiriju policijskih uprava,
u utorak je bio 51 parkiran novi
automobil u Prometnoj postaji
PU brodsko�posavske u Slobod�
nici. Od toga je 16 vozila dobila
PU brodsko�posavska, a riječ je
o 13 »škoda octavia«, dva Mer�
cedesova kombija i jednoj »ma�
rici«. Načelnik PU�a Mijo Kršić
nije krio zadovoljstvo obnovlje�
nim voznim parkom, te je napo�
menuo da će nova vozila još vi�
še pridonijeti učinkovitom radu
policije. [A.B.]

HAAG 

Margetiæu
preporuèeni dodatni
pregledi 
ZAGREB � Novinar Domagoj
Margetić, optužen na Haaškom
sudu zbog objave identiteta
haaških svjedoka, pregledan je
u zagrebačkoj bolnici »Merkur«
zbog toga što se loše osjećao.
U bolnici mu je preporučena
konzultacija sa psihijatrom i
neurologom, te je iste večeri ot�
pušten, potvrdio je u utorak nje�
gov branitelj. »Upućen je u psi�
hijatrijsku bolnicu Vrapče radi
konzultacije sa psihijatrom i
neurologom«, kazao je Margeti�
ćev odvjetnik Veljko Miljević. U
očekivanju izricanja presude za�
kazane za 7. veljače u Haagu,
Margetić (33) je štrajk gla�u po�
čeo u petak, te najavio da je
»spreman i umrijeti bude li mu
dosu�en zatvor«. [Hina]

Boreći se za svaki glas birača, stranke podižu »stupanj
borbene gotovosti«

STRANKE Počele pripreme za parlamentarne izbore

Stranke za izbore pripremaju
strani stručnjaci

■ Politièke stranke organiziraju struènu edukaciju svojih èlanova uèeæi ih praktiènim stvarima iz politièkog bontona,
komunikacije i politièkog marketinga

Stranaèki ljudi
ovih dana dobi-
vaju korisne
savjete, primje-
rice da na televi-
zijska snimanja
ne dolaze u »koc-
kastim« odijeli-
ma, da sugovor-
nicima ne upa-
daju u rijeè i da
na licu imaju
blagi osmijeh

Marijan LIPOVAC

K
ako se približavaju
parlamentarni izbora,
sve stranke podižu

»stupanj borbene gotovosti«
i svoje ogranke i èlanove
pripremaju za aktivno sudje-
lovanje u kampanji. Neki
stranaèki èelnici veæ putuju
po Hrvatskoj i vode pravu
predizbornu kampanju, po-
put Radimira Èaèiæa, HNS-
ova kandidata za premijera,
dok èelnica stranke Vesna
Pusiæ biraèe obilazi diskret-
nije i s njima razgovara u
njihovim stanovima.

Učenje bontona

HDZ veæ mjesecima pro-
vodi kontinuiranu edukaciju
svojih èlanova na terenu
gdje se uèe praktiène stvari
iz politièkog bontona i ko-
munikacije. Rijeè je o »po-
dijskom treningu« na kojem
se teorijska znanja odmah
vježbaju pred kamerama.
HDZ-ovi èlanovi od struè-
njaka dobivaju korisne sav-
jete, primjerice da na televi-
zijska snimanja ne dolaze u
»kockastim« odijelima, da
sugovornicima ne upadaju u
rijeè i da na licu imaju blagi
osmijeh. Seminare organizi-
ra HDZ-ova zaklada hrvat-
skog državnog zavjeta u su-
radnji sa struènjacima iz
CDU-ove zaklade »Konrad
Adenauer«. Zanimljivo je da

èlanstvo na terenu, a stran-
ka veæ ima imenovane koor-
dinatore za sve izborne jedi-
nice. U HNS-u od 2005. pos-
toji Politièka akademija ko-
ja kontinuirano održava pre-
davanja za stranaèke dužno-
snike o konkretnim tema-
ma, poput pisanja zakona,
pretpristupnih fondova EU-

a ili lokalne samouprave.
Narodnjaci u tome suraðuju
sa Zakladom »Friedrich
Naumann« èiji struènjaci
sudjeluju i na HSLS-ovim
edukativnim radionicama.
HSP je u svojim predizbor-
nim pripremama angažirao
medijske struènjake iz
Izraela, što nosi i odreðenu
politièku poruku o reformi-
ranju pravaša u modernu
stranku desnice.

»Sve stranke zaklinju se u
zaštitu domaæe proizvodnje
pa nas èudi da koriste stra-
ne struènjake«, kaže Nenad
Matiæ, glasnogovornik HSS-
a, koji se iskljuèivo oslanja
na vlastite snage.

Smanjenje troškova

Prema njegovim rijeèima,
HSS æe nastojati smanjiti
troškove promoviranja na
televiziji i više se usredoto-
èiti na izravne kontakte s
graðanima. Pritom se »selja-
ci« oslanjaju na svoju raz-
granatost, a velik doprinos
oèekuju od svojih organiza-
cija mladih i Udruge žena
»Hrvatsko srce«. Osim naj-
jaèih stranaka, i one manje
se oslanjaju na pomoæ srod-
nih stranaka iz inozemstva.
Udružena ljevica æe tako u
svojoj kampanju suraðivati
s talijanskom Maslinom po
uzoru na koju je i stvorena
kao asocijacija stranaka lje-
vice.

veæina stranaka u politièkoj
i medijskoj edukaciji koristi
inozemne struènjake. SDP
je nedavno na Bjelolasici
imao seminar za svoje duž-
nosnike koje je držao David
Evans, direktor britanske
agencije za politièki marke-
ting, koji je 1997. vodio
kampanju Tonyja Blaira i la-
burista. U SDP-u edukativne
seminare pripremaju i za

U K R AT KO 
Otvorena izložba »Dobar dan! Ovdje
Europa« 
ZAGREB � U Goethe�Institutu otvorena je izložba »Dobar dan! Ovdje
Europa«, koja je ponajprije namijenjena srednjoškolcima. Izložbu je
otvorio njemački veleposlanik u Hrvatskoj Hans Jochen Peters s kojim
je stotinjak učenika zagrebačkih srednjih škola imalo priliku razgova�
rati. Gdje su granice Europske unije, zašto su Bugarska i Rumunjska
ušle u Uniju prije Hrvatske te što Hrvatska dobiva ulaskom u EU, sa�
mo su neka od pitanja koja su zanimala gimnazijalce. »Nadam se da
ćete zadržati tu dozu kritičnost«, kazao je veleposlanik Peters te do�
dao kako se nada da će Hrvatska što prije ispuniti sve kriterije i pri�
družiti se Europskoj uniji već 2010. godine. [A. Ko./ A. Dj.]

Objektivno istražiti zloèine fojbi

Nasip izmeðu Ugljana i Pašmana
ZADAR � Za vrijeme radova na proširenju kanala Mali ždrelac promet�
na povezanost Ugljana s Pašmanom, osim brodom koji će ploviti od
Telašćice do gata Gospe od Sniga, ići će preko nasipa, rečeno je na
sjednici Poglavarstva Zadarske županije u utorak. Kanal Mali ždrelac,
koji spaja otoke Ugljan i Pašman, najprometniji je izlaz iz Zadarskoga
kanala prema Kornatima i veliko pomorsko usko grlo koje, pogotovo
u nautičarskoj sezoni i cijelo ljeto, stvara velike zastoje i probleme u
prolasku plovila. Tim kanalom, probijenim prije dvadesetak godina, u
turističkoj sezoni pro�e više od tri tisuće brodova. [Lj. I. B.]

SABOR Povjerenstvo za odlučivanje o sukobu interesa

OBILAZAK DALMACIJE
Predsjednik HDZ�a i premijer Ivo Sanader tijekom siječnja je obi�
šao nekoliko stranačkih ogranaka u Dalmaciji koji su slavili 17.
godišnjicu osnutka, no glavni tajnik stranke Ivan Jarnjak kaže da
nije riječ o predizbornoj kampanji. »Mi svake godine obilježava�
mo te godišnjice jer do njih puno držimo, a to je ujedno i priz�
nanje našim ograncima i dokaz da cijenimo njihov rad«, kaže Jar�
njak.

PULA � Predsjednik Talijanske unije i zastupnik talijan�
ske nacionalne zajednice u Saboru Furio Radin i pred�
sjednik izvršnog odbora Talijanske unije Maurizio Tre�
mul rekli su u utorak da je predsjednik Stjepan Mesić
morao biti uravnoteženiji govoreći o temama iz prošlo�
sti za koje postoji izrazita razina osjetljivosti. Temi foj�
bi, kaže Radin, treba pristupiti ozbiljnije, te predlaže kako bi trebalo
angažirati i civilno društvo, a ne površno raspravljati. »Nedopustivo
je jedan zločin pravdati drugim i pritom rabiti termin osvete«, kazao
je Radin dodajući da su mnogi u Istri osjetili zločin fašizma. Predsje�
dnik Mesić, dodaje, svojim je izjavama relativizirao problem. [S. B.]
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ISTRAŽUJEMO Koja su za okoliš najugroženija područja u Hrvatskoj

muljeva u Botovu te odla-
galište fosfogipsa u Kutini
na rubu Parka prirode
»Lonjsko polje«.

Sudeæi prema uèestalim
javnim prosvjedima i peti-
cijama protiv gradnje raz-
nih novih industrijskih i
energetskih te objekata za
gospodarenje otpadom
(odlagališta i spalionica)
èini se da bi moglo nastati
još puno novih crnih toèa-
ka.

Meðutim, u Ministar-
stvu zaštite okoliša, pros-
tornog ureðenja i gradi-
teljstva upozoravaju da
takvi relativno èesti javni
prosvjedi stvaraju pogre-
šan dojam. Naime, èesto
je rijeè o ugroženim osob-
nim interesima zbog vlas-
ništva nad zemljom i sliè-
no, neznanju ili predrasu-
dama. Zato je bitno je li
protiv gradnje veæina ili
samo glasna manjina, ka-
že Nikola Ružinski, držav-
ni tajnik u Ministarstvu.

Držati se općih interesa

Kao primjer navodi iza-
branu lokaciju za novi
centar za gospodarenje
otpadom Splitsko-dalma-
tinske županije u Leèevi-
ci. Struènjaci tvrde da je
rijeè o najboljoj lokaciji,
što je potvrdilo i prihva-
æanje studije utjecaja na
okoliš, lokalno stanovniš-
tvo je za gradnju, a bune
se jedino oni iz udaljenijih
podruèja koji tamo imaju

neki svoj interes, navodi
Ružinski.

»Mi æemo uvijek sve
saslušati, ali se kod odlu-
èivanja moramo držati
propisa, struènih argume-
nata i opæih interesa koji
je iznad interesa pojedina-
ca. A opæi interes je da
imamo odlagališta otpada,
dovoljno energije i proiz-
vodnju kako bi ljudi imali
radna mjesta, ali to ne
znaèi da æemo dati zeleno
svjetlo za bilo koji objekt
koji bi štetio okolišu«, na-
pominje Ružinski.

Prema njegovim rijeèi-
ma, treba poslušati glas
javnosti kad je argumenti-
ran i kad je u interesu ve-
æine kao što je bio sluèaj
kod odbacivanja projekta
Družba Adria. Naime, po-
kazalo se da su rizici i
moguæe štete veæe od ko-
risti koji bi njegova pro-
vedba donijela.

U zadnje vrijeme eko-
udruge prosvjeduju protiv
zapoèete gradnje hidroe-
lektrane Lešæe i tvornice
kamene vune u Piæanu jer
æe, prema njihovim rijeèi-
ma, štetiti okolišu. Hi-
droelektrane moraju po-
topiti dio rijeène doline,
ali pitanje je što je bolje:
sagraditi takvu hidroelek-
tranu ili termoelektranu
na ugljen. Te dileme su,
pogotovo zbog globalnog
zatopljenja, riješene u ko-
risti hidroelektrana, istièe
Ružinski.

STOP NOVIM ZAGAĐIVAČIMA
Uz Kutinu, Sisak, Kaštela i Rijeku, meðu najveæim zagaðivaèima su i okolice

Karlovca, Obrovca, Splita...

Željko BUKŠA

S
isak, èiji su stanovni-
ci nakon višegodiš-
njeg išèekivanja izgu-

bili strpljenje i odluèili se
kaznenim prijavama izbo-
riti za èisti zrak, nije naža-
lost jedini takav sluèaj u
Hrvatskoj jer se godinama
zaštiti okoliša nažalost ni-
je posveæivalo dovoljno
pozornosti.

Udruge za zaštitu okoli-
ša meðu najugroženija po-
druèja, osim industrijsku
zonu Siska, svrstavaju Ri-
jeèki i Kaštelanski zaljev
pune razne industrije, ku-
tinsku Petrokemiju te
brojna neureðena odlaga-
lišta otpada. Takoðer upo-
zoravaju i na nove prijet-
nje okolišu poput planira-
ne gradnje tvornice kame-
ne vune u istarskom Piæa-
nu i LNG terminal.

Pogrešan dojam?

Tu spadaju i neureðena
odlagališta opasnog otpa-
da: Lemiæ brdo kod Kar-
lovca, bazeni lužnate vode
i crvenog mulja bivše
tvornice glinice kod
Obrovca, jama Sovjak kod
Rijeke, odlagalište azbes-
tnog otpada Mravinaèka
kava kod Splita, odlagališ-
te šljake termoelektrane
Plomin 1, zemljište na
mjestu bivše bakarske
Koksare, odlagalište šlja-
ke u Kaštelanskom zalje-
vu, odlagalište zauljenih

HTV 

Dnevnik od 3.
veljaèe i u pisanom
obliku 
ZAGREB � Hrvatska će televizija
3. veljače početi emitirati novi
servis namijenjen gluhim i na�
gluhim osobama, koji će mnogo
značiti informiranju 60.000 tak�
vih osoba u Hrvatskoj. Središnje
informativne emisije � dnevnici
u podne i 19.30 sati � svaki će
se dan prenositi i u pisanom
obliku, tako da će osobe koje
ne mogu dobro razumjeti glas
spikera ili ga uopće ne mogu ču�
ti, osim slike koju vide u dnu
zaslona, dobiti i ispis svega što
ostali čuju. Servis će se emitirati
preko sustava teleteksta, pa je
dovoljno uključiti stranicu tele�
teksta 888 i uz sliku će se poče�
ti pojavljivati tekst rečenica koje
izgovara spiker ili novinar. »Is�
punjavajući obvezu da budemo
javan servis svim našim pretplat�
nicima, planiramo taj servis pro�
širiti i na ostale dnevne informa�
tivne emisije HTV�a, kao što su
vijesti na Drugom programu«,
rekla je Marija Topić�Crnoja,
urednica HTV�ova odjela novih
medija. Uvo�enje servisa omo�
gućeno je nabavom novog sus�
tava za emitiranje teleteksta vri�
jednog oko milijun kuna. Mirja�
na Juriša iz Hrvatskog saveza
gluhih i nagluhih, uz potporu
tom projektu, ističe da će on bi�
ti dragocjen ne samo osobama
koje su registrirane kao gluhe i
nagluhe nego i svim starijim
osobama koje zbog svojih godi�
na više ne mogu razgovijetno
razumjeti glas spikera. [Hina]

SPOLNI ODGOJ Gra�anska koalicija podržala Ured dječje pravobraniteljice

Spolnim odgojem ne mogu
se baviti samo liječnici

■ Pravo djece na obrazovanje nije pitanje medicine nego ljudskih
prava, kaže Marina Škrabalo

ZAGREB - Graðanska koali-
cija »Stop riziènom spolnom
odgoju« pozdravila je prepo-
ruku djeèje pravobranitelji-
ce Mile Jelaviæ upuæene Mi-
nistarstvu zdravstva u kojoj
stoji da predloženi programi
zdravstvenog odgoja nisu
jasni, dijelom su neznan-
stveni, a time i neprihvatljivi
za uvoðenje u škole.

Programe zdravstvenog
odgoja udruge Grozd i Foru-
ma za slobodu odgoja Minis-
tarstvo znanosti uputilo je,
naime, na procjenu Minis-
tarstvu zdravstva, èije bi
povjerenstvo trebalo dati

mišljenje o programima u
slijedeæih nekoliko tjedana.

»Mišljenje pravobranitelji-
ce smatramo dragocjenim i
od Ministarstva zdravstva
oèekujemo da se, unatoè
eventualnim ideološkim ot-
porima, postupi po preporu-
ci pravobraniteljice. Potreb-
no je donijeti jasne kriterije
za izradu programa zdrav-
stvenog odgoja, a to zasad
nije uèinjeno«, kažu Nives
Miošiæ Lisjak i Marina Škra-
balo iz Koalicije. Izjavu mi-
nistra Ljubièiæa, prema ko-
joj pravobraniteljica »nije li-
jeènica niti se bavi zdrav-

stvom i medicinom« te da se
stavovi Ureda pravobrani-
teljice neæe uzimati u obzir
pri procjeni programa koju
obavlja povjerenstvo Minis-
tarstva zdravstva, u Koaliciji
pak smatraju krajnje neod-
govarajuæom.

»Pravo djece na obrazo-
vanje nije pitanje medicine
nego ljudskih prava, a upra-
vo poštivanjem djeèjih pra-
va bavi se pravobraniteljica.
Zanimljivo je kako ministar
zdravstva misli da pravobra-
niteljica nema struènu kom-
petenciju za prosudbu pro-
grama, iako je jasno da ona
predstavlja tijelo nadležno
za nadzor nad izvršnom vla-
šæu«, kaže Škrabalo. Pot-
predsjednik povjerenstva za
prosudbu zdravstvenih pro-
grama Ministarstva znanos-
ti, sociolog Dražen Laliæ
podsjeæa kako je dosad pro-
cedura donošenja komplek-
snih programa, kao što je u
ovome sluèaju školski spol-
ni odgoj, uvijek zahtijevala
multicidsciplinarni pristup.
»Spolnim odgojem ne mogu
se baviti samo lijeènici«, tvr-
di Laliæ. [Mirela Lilek]

SPOR Mišljenje Akademije pravnih znanosti Hrvatske

Slovensko stajalište povijesno
je neutemeljeno

ZAGREB - Slovensko stajališ-
te da Hrvatska davanjem kon-
cesije Ini za istraživanje nafte
i plina u sjevernom Jadranu
»jednostrano poseže za po-
druèjem mora, morskog dna
te podzemlja nekadašnje
SFRJ koji još nisu sporazum-
no podijeljeni i dio kojih pri-
pada i Sloveniji kao sljednici
SFRJ«, Akademija pravnih
znanosti Hrvatske smatra u
suprotnosti s nedvojbenim
povijesnim èinjenicama o po-
stojeæim granicama izmeðu
Slovenije i Hrvatske, koje se
temelje na meðunarodnom
pravu.

Akademija istièe da je i iz-
java državnog tajnika u slo-
venskom ministarstvu vanj-
skih poslova Andreja Štera,
da granica izmeðu Slovenije i
Hrvatske »nije definitivno ut-
vrðena« i da u SFRJ granica
na moru »nije bila odreðena i
da republike nisu imale me-
ðusobne granice«, takoðer u
potpunoj suprotnosti s ned-
vojbenim povijesnim èinjeni-
cama.

Predsjedništvo i Znanstve-
no vijeæe Akademije pravnih
znanosti Hrvatske smatraju

kako je reakcija hrvatskog
ministarstva vanjskih poslova
i europskih integracija
(MVPEI) da slovenska strana
ignorira UN-ovu konvenciju o
pravu mora, pravno utemelje-
na. Isto tako je pravno ute-
meljena, kako se dodaje, i iz-
java predsjednika Stjepana

Mesiæa da je granica izmeðu
Slovenije i Hrvatske poznata
jer imamo »granicu s kopna
na more«.

Znanstveno vijeæe Akade-
mije pružit æe svu potrebnu
struènu i znanstvenu pomoæ
Predsjedniku, Vladi i Hrvat-
skom saboru. [Hina]

MLADINEO 

Poèela sanacija odlagališta
opasnog otpada
Za sanaciju devet odlagališta opasnog otpada planirano je 162
milijuna kuna. U tijeku je sanacija bazena crvenog mulja na loka�
ciji biše tvornice glinice u Obrovcu, zbrinjava se azbestno cemen�
tni otpad smješten u krugu tvornice Salonit u Vranjicu, a provodi
se i sanacija odlagališta azbestnog otpada Mravinačka kava te
lokacije na kojoj je bila bakarska Koksara, kaže Vinko Mladineo,
direktor Fonda za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost.

Povjerenstvo ne odlučuje
o podrijetlu imovine

■ Ima li dužnosnik dvojbi o sukobu interesa, dužan je za mišljenje
upitati Povjerenstvo, kazao je Leko

ZAGREB - Povjerenstvo za
odluèivanje o sukobu intere-
sa nakon èetverosatne ras-
prave poslalo je u utorak za-
molbu premijeru Ivi Sanade-
ru da se u roku 15 dana
osobnom izjavom pismeno
oèituje je li vlasnik ruènih
satova o kojima se u zadnje
vrijeme pisalo u medijima,
kolika je njihova vrijednost i
kada ih je stekao. Ako ne
odgovori na traženje Povje-
renstva, kazao je njegov
predsjednik Josip Leko, Sa-
nader bi mogao biti sankcio-

niran kaznom od tri do pet
tisuæa kuna. Povjerenstvo se
oèitovalo o Vladinu zahtjevu
da izvijesti javnost o tome
tko je od dužnosnika prija-
vio pokretnine i istaknulo
da ono nema ovlasti nepos-
redno provjeravati vjerodos-
tojnost izjave o imovini, od-
nosno njezino podrijetlo.

»Dužnosnik sam, na te-
melju politièke i osobne eti-
ke, procjenjuje koji je dio
imovine relevantan u kon-
tekstu sprjeèavanja sukoba
interesa. Ima li dužnosnik

bilo kakve dvojbe o sukobu
interesa, dužan je kod ispu-
njavanja imovinske kartice
zatražiti mišljenje Povjeren-
stva«, kazao je Leko.

On je inaèe predložio da
Povjerenstvo izrièito zatraži
da se Sanader oèituje o izvo-
rima i naèinu stjecanja sato-
va, no u konaèan je tekst uš-
lo da se mora oèitovati u
skladu s èlankom sedam Za-
kona o sprjeèavanju sukoba
interesa jer je, prema miš-
ljenju veæine èlanova Povje-
renstva, takva formulacija
dovoljna.

Na pitanje slaže li se s pri-
jedlogom ministrice pravo-
suða Ane Lovrin da se dopu-
ni Zakon o sprjeèavanju su-
koba interesa kako bi se
odredio vrijednosni limit za
pokretnine koje dužnosnici
moraju navesti u imovin-
skim karticama, Leko je ka-
zao kako Povjerenstvo ne
može ni smanjiti ni poveæati
obvezu dužnosnika da prija-
vi imovinu. [Marijan Lipo-
vac]

STRANKAMA 49,2 MILIJUNA KUNA
U proračunu je za financiranje stranaka predvi�eno 49,2 milijuna
kuna, a novac stranke dobivaju ovisno o broju saborskih zastup�
nika. Osim stranaka, isto pravo imaju i nezavisni zastupnici. Je�
dan muški zastupnik »vrijedi« godišnje 316.806 kuna pa će toli�
ko dobiti stranke s jednim muškim zastupnikom, PGS, MDS,
SBHS, SDA te nezavisni Furio Radin, Nikola Mak, Jene Adam, Ivo
Lončar, Slaven Letica i Ivo Banac. Zastupnica »vrijedi« 348.486
kuna, koliko će dobiti DC i Zdenka Čuhnil. HDZ će dobiti 20,3 mi�
lijuna kuna, SDP 11,1 milijuna, HNS 3,5, HSS 2,8 milijuna, HSP
2,2 milijuna, a IDS 1,2 milijuna. HSU, HDSSB i SDSS imaju pravo
na po 950.418 kuna, a HSLS na 982.000 kuna.

■ Akademija smatra da je slovensko stajalište u suprotnosti povijesnim
èinjenicama


